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Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan Minister van Veiligheid en Justitie over 
de enquête onder brandweerpersoneel (ingezonden 3 januari 2014). 

Vraag 1
Kent u de enquête onder brandweerpersoneel over de reorganisatie van de 
brandweer?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het resultaat dat 80% van mening is dat door de reorganisa-
ties de veiligheid voor burgers is afgenomen? Hoe verhoudt zich dat tot de 
opstelling van de commissie Hoekstra, die constateert dat invoering van de 
veiligheidsregio’s de veiligheid juist heeft verbeterd? 

Vraag 3
Als grootste probleem worden organisatieproblemen als bureaucratie, teveel 
afstand van het management en gebrekkige communicatie genoemd; zijn u 
deze problemen bekend en wat gaat u hieraan doen? 

Vraag 4
Hoe worden de zorgen van de brandweermensen, zowel de vrijwilligers als 
beroepskrachten, gebruikt om de organisatie te verbeteren? 

Vraag 5
Welke ambitie heeft de korpsleiding op het terrein van medewerkerstevreden-
heid? Wordt de tevredenheid in het komende jaar vastgesteld bij wijze van 
nul-meting?

1 Eén Vandaag, 2 januari 2014
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